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Manual de usuario de Yeelight Remote Control
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使用說明

配對
保持遙控器與需被遙控的裝置之間無遮擋物並盡量靠近，在需被遙控的裝置開燈60秒內同時按下遙控器 OFF+M鍵，遙控器指示燈開始閃爍表示開始配對，等待需被遙控裝置燈光閃爍表示配對成功。
解除配對
打開APP，在需被遙控裝置->設定->遙控器中，長按對應的遙控器，選擇解綁遙控器。

基本規格
產品型號：YLYK01YL
電池型號：CR2032
無線連接：藍牙5.0 BLE
工作溫度：-10~40℃
工作濕度：0%-85%RH

功能介紹
開燈

增加亮度 

降低亮度

模式切換

色溫調節 

關燈

安全注意事項
1. 遙控器電池電量不足時，請及時更換電池，以免影響您的使用；
2. 使用不同型號的電池可能會損壞產品並帶來安全問題；
3. 兒童應在成人監護下使用遙控器，防止鈕扣電池被兒童吞食；
4. 遙控器長期不使用時，應將電池取出。

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

NCC警語

使用產品前請仔細閱讀使用手冊

製    造    商：青島億聯客信息技術有限公司

製造商地址：青島市嶗山區科苑緯一路1號

                         青島國際創新園B座10層B4

本產品相關訊息請查詢銷售網站：www.yeelight.com

Read this manual carefully before use, and retain it for future reference.

Manufactured by: Qingdao Yeelink Information Technology Co., Ltd.

Address: 10F-B4, Building B, Qingdao International Innovation Park, No.1 Keyuan Weiyi Road, Laoshan District, 

Qingdao City, Shandong Province, P.R.China

Yeelight遙控器使用手冊
Yeelight Remote Control User Manual

Functions

Turn on the light 

Increase
brightness 

Decrease
brightness

Switch mode

Adjust color
temperature 

 Turn off the light

Model: YLYK01YL

Ba�ery model: CR2032

Wireless connectivity: Bluetooth 5.0 BLE

Operating temperature: -10 ~ 40°C

Operating humidity: 0-85% RH

Operating Frequency: 2402–2480 MHz

Maximum Output Power: 6.41 dBm(for Europe); 

Maximum Output Power: 6.25 dBm(for America)

FCC ID: 2ABEU-YLYK01YL

Specifications

Safety Precaution

1. If the ba�ery level is low, replace with a new ba�ery. 
2. It may cause a potential safety hazard if other ba�ery models are applied.
3. Children should only use this product under adult supervision to prevent the cell ba�ery from being swallowed. 
4. Remove the ba�ery when the remote control le� unused for a long time.
5.Do not ingest ba�ery, Chemical Burn Hazard
6.If the coin / bu�on cell ba�ery is swallowed, it can cause severeinternal burns in just 2 hours and can lead to death.
7.Keep new and used ba�eries away from children.
8.If the ba�ery compartment does not close securely, stop using the productand keep it away from children.If you 
think ba�eries might have been swallowed or placed inside any partof the body, seek immediate medical a�ention.

Instructions

Pairing

Keep the remote control and the device as close as possible and make sure no obstructions between them. Press 
remote control's OFF and M bu�on in 60 secs a�er the device is turned on. The blinking of remote control 
indicator indicates that it is pairing, and the flashing of the device light indicates that the pairing is completed.

Unpairing

Open app, find and tap the device on the home page, and then tap Set-> Remote Control. Press and hold to unpair the 
remote control.

WEEE Disposal and Recycling
All products bearing this symbol are waste electrical and electronic equipment (WEEE as in directive 2012/19/EU) which should not be mixed with unsorted household waste. Instead, you should protect human health and the environment by handing over your waste equipment to a designated collection point for the recycling of waste electrical and electronic equipment, appointed by the government or local authorities. Correct disposal and recycling will help prevent potential negative consequences to the environment and human health. Please contact the installer or local authorities for more information about the location as well as terms and conditions of such collection points.

Read this manual carefully before use, and retain it for future reference

Manufactured by: Qingdao Yeelink Information Technology Co., Ltd.

Address: F10-B4, Bldg. B, International Innovation Park, 169 Songling Rd., Laoshan District, Qingdao, China 

装订方式：骑订
装订之后顺序：
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安裝電池
打開電池倉蓋，將型號為CR2032的鈕扣電池放入電池倉，再推入電池倉蓋，即可正常使用。

注意：本產品無附電池，電             池需自購。鈕扣電池             請選用型號CR2032。

Remove the ba�ery cover and install the CR2032 ba�ery. Return the ba�ery cover to its initial position.

Installing the ba�ery

Note: Ba�ery is not included. 

Ba�ery model must be 

CR2032.

EU Declaration of Conformity

FCC Compliance Statement
grantee of this device could void the user’s authority to operate the device.This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 1) This device may not cause harmful interference, and 

 
2) This device must accept any interference received, including interference that my cause undesired operation.）This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This generates, uses and can radiate radio frequency energy equipment and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmfulharmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

• Reorient or relocate the receiving antenna.• Increase the separation between the equipment and receiver.• that to which the receiver is connected.• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Hereby, Qingdao Yeelink Information Technology Co., Ltd., declares that the radio equipment type YLYK01YL 
is in compliance with Directive 2014/53/EU. 
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技术要求：
1. 材质工艺： 2. 颜色及专色： 3. 裁切整齐；4. 色相正确、印迹牢固、套印准确、各色套印不露杂色；5. 无脏污，无残胶；6.认证信息：有■ 无□  7. 规格公差范围：±18. 可靠性测试满足质量验收标准；9. 产品需符合ROHS环保要求。 QWI-05-001-F02文件编号 版本 A

青岛易来智能科技股份有限公司Qingdao Yeelink Information Technology Co., Ltd.项目名称 Yeelight 遥控器-国际版
图纸名称 说明书

80g金东太空梭无光铜
图纸编号

DRAWING INFORMATION IS PROPRIETARY TO Yeelink.IT IS PROHIBITED TO COPY OR DISCLOSE WHOLLY OR IN PART WITHOUT PRIOR WRITTEN CONSENT OF Yeelink.

单位 mm
比例 1：1

共1张第1张材料

审核
设计

秦丹
王幸

PT Cool Gray 11C 
不露杂色，套印误差≤ 0.1mm  模切走位≤±0.5mm

编号 变更点 日期 变更人
V1.0 新建 2022.01.19 王幸
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